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– podkomisji stałej do spraw onkologii (nr 1)
17 grudnia 2020 r.
Podkomisja stała do spraw onkologii, obradująca pod przewodnictwem posła 
Tomasza Latosa (PiS), przewodniczącego Komisji Zdrowia, zrealizowała nastę-
pujący porządek dzienny: 

– wybór prezydium podkomisji. 

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Małgorzata Siedlecka-Nowak, Jakub Ste-
fański oraz Monika Żołnierowicz-Kasprzyk – z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych. 
Przewodniczący poseł Tomasz Latos (PiS): 

Witam państwa bardzo serdecznie. Otwieram posiedzenie podkomisji stałej do spraw 
onkologii. Dzisiejszy porządek obrad obejmuje tylko jeden punkt – wybór przewodniczą-
cego czy przewodniczącej podkomisji. 
Zaczniemy od sprawdzenia kworum. Bardzo proszę o uruchomienie procedury głoso-

wania w celu sprawdzenia kworum. Proszę o podanie przez sekretariat Komisji informa-
cji, czy mamy kworum. Czy mamy kworum? To proszę mi pokazać tablicę. 
Głosowało  5  osób,  stwierdzam  więc,  że mamy  kworum.  Przechodzimy  zatem 

do wyboru przewodniczącego/przewodniczącej podkomisji. 
Dodam jeszcze to, co już mówiłem na poprzednich spotkaniach, że kwestia wyboru 

przewodniczących została ustalona w konsensie, w obrębie prezydium, i został ustalony 
parytet klubowy. Ja zgłaszałem wszystkie kandydatury na przewodniczących, niezależ-
nie od klubu. Również w tej chwili będę zgłaszał. 
Chciałbym zgłosić panią poseł Dziuk na funkcję przewodniczącej podkomisji. Czy 

pani poseł wyraża zgodę? 

Poseł Barbara Dziuk (PiS):
Tak, wyrażam zgodę. 

Przewodniczący poseł Tomasz Latos (PiS): 
Dziękuję bardzo. Czy są inne kandydatury? Nie widzę zgłoszeń. W takim razie przej-
dziemy do głosowania i wyboru przewodniczącej podkomisji. Bardzo proszę o głosowanie. 
Kto z pań i panów posłów jest za wyborem pani poseł Dziuk na funkcję przewodni-

czącej podkomisji? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Sekretarz Monika Żołnierowicz-Kasprzyk: 
Możemy podać wyniki. 

Przewodniczący poseł Tomasz Latos (PiS): 
Bardzo proszę o podanie wyników. Głosowało 7 posłów – za 6, przeciw 1 osoba, nikt się 
nie wstrzymał. Stwierdzam, że pani poseł Dziuk została wybrana na funkcję przewod-
niczącej podkomisji. Serdecznie gratuluję. 
A wszystkim państwu chciałbym życzyć zdrowych,  radosnych  świąt. Wszystkiego 

dobrego  i do miłego  spotkania, prawdopodobnie  już w przyszłym roku, na kolejnych 
posiedzeniach Komisji. 
Zamykam posiedzenie podkomisji. 


